
Skolebestyrelsesmøde Nørre Fælled skole  

Onsdag den 05. oktober kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: 
Møderum 1 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

 
Deltagere:  
Forældrerepræsentanter: 
Christian, Thomas Z., Lena, Vanja, 
Mai, 
Elevrådsrep: Sejer 
Medarbejdere: Pernille F, Pernille, 
Martin, Thomas B og Lise. 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør 
hvad? 

1.  Godkendelse af 
dagsorden 

  Dagsorden godkendt. 

2.  Præsentation og 
skolebudget 
v. økonomikonsulent 
Katrine M. Nielsen 

 25 
min 

Se Bilag.  
 
Katrine præsenterede sig og 
fremlagde 
økonomiopfølgning - 3. 
prognose. 
 
Overordnet set følges 
prognosen. 
 
Der vil kommet et 
budgetforslag i 
januar/februar som SB skal 
være med til at forme. 

3.  Meddelelser fra skolens 
ledelse 
v. Thomas og Martin  

Orientering 
 

10 
min 

Skolen: 
Det er pt. et barselsvikariat 
slået op. Der er kommet 
nogle gode ansøgere. 
 
KKFO:  
Der er ansat to nye 
medarbejdere.  
Den ene er tiltænkt klubben, 
men også koblet på KKFO 
Det er godt, da der mangler 
personale i klubben. 
Der er plan om at lave en 
medarbejdervæg, så børn og 
forældre kan orientere sig på 
den. 
 
Mikael, klubbens koordinator 
er pt udlånt til forvaltningen i 
en 3 måneders periode. 
Der arbejdes på at finde en 
løsning på, hvem der kan 
løse de opgaver Mikael 
havde. 
 
 

4.  Nyt fra elevrådet 
v. Kerem og Sejer 

 10 
min 

Sejer præsenterede sig. Sejer 
går i 9x.2 



 
Elevrådet har bla. Set på 
resultaterne fra 
Trivselsundersøgelsen. 
 
Trivselsundersøgelsen, viser, 
at 30 procent af eleverne 
svarede at de har oplevet at 
blive mobbet i deres skolen.  
 
Elevrådet har flere forslag til, 
hvordan skolen og klasserne 
kan arbejde aktivt med at 
nedbringe mobning. 
Det arbejder elevrådet videre 
med. 
 
Generelt viser 
trivselsundersøgelsen, at 
trivslen på skolen er god – 
men der er forskel på drenge 
og piger. Drengene trives 
bedre end pigerne. 
 
Elevrådet vil også gerne 
arbejde for; 

- Flere ture ud af huset 
- Lave kampagne om 

antimobning 
- Mindre hård 

sukkerpolitik/klar 
sukkerpolitik 

- Bedre indemiljø i 
pauserne. 

- Gårdvagterne skal 
være tydeligere i 
pauserne. 

- Transport til og fra 
skole når skolen skal 
genhuses. 

 
Skolen arbejder på at 
etablere en ”gåbus” når 
skolen skal genhuses, som er 
drevet at nogle af de store 
elever. 
 
Der arbejdes på at opbygge 
et stærkt og aktivt elevråd. 
 
  
 

5.  Byggesag 
v. Thomas 

  10 
min 

Det sorte gårdmandsskur 
bliver nu fjernet. 
 
Fra uge 43 vil skolegården 
være en del minimeret. 
 
Skolen arbejder pt, på at lave 
en løsning på, hvordan vi 



fordeler den plads der er til 
rådighed i resten af gården. 
 
TB undersøger, om der kan 
komme en politikker når det 
første spadestik bliver taget. 
Vi vil gerne gøre det til en 
festlig dag. 
 
Skolen er ved at oprette et 
samarbejde med KP, hvori vi 
kan samle fagdage og bruge 
deres studerende, 
undervisere og faglokaler. 
 
På skolen er ansat en 
medarbejder der, tidligere 
har undervist på KP. 
 
 
 

6.  Principper for 
Kommunikation 
Skolehjemsamarbejde 
v. Lise 

Principper til endelig 
godkendelse 

20 
min 

Principper for 
kommunikation for 
skolehjemsamarbejde, har 
været til debat i hele 
personalegruppen. 
 
Efterfølgende har der været 
arbejdet udkastet i SB. 
 
Det besluttes: 

- Indholdsdelen 
beholder vi.  

- Formuleringsdelen 
retter vi. 

 
Herefter godkendes 
princippet. 
 
Vedr. Meddelelsesbogen: 
Det er endnu ikke besluttet i 
KK om denne skal være 
analog eller digital.  
JL laver et bud på, hvad vi på 
NFS skal på baggrund af KK´s 
beslutning.  
 
Når beslutningen er taget, 
skal det skrives ind i 
principperne for 



kommunikation og 
skolehjemsamarbejde. 

7.  Ansøgning til Uvm om 
eksamensafvikling af 
Valgfag 8. årgang 
v. Thomas 

Pga genhusning vil 
det være godt at 
afvikle 
afgangseksamen før 
påske 

5 
min 

Indeværende år skal der 
afholdes eksamen i valgfag 
på 8. årgang. 
 
Da eksamen skal afholdes 
samtidig med flytning, vil 
skolen søge ministeriet om 
lov til at fremrykkeeksamen 
således den kan afholdes 
inden genhusning. 
 
Dette godkender 
skolebestyrelsen 

8.  Markedsdag torsdag 
den 29. sep  
v. Thomas 

Opsamling   10 
min 

Kommunikationen omkring 
afholdelse Markedsdagen 
kunne være tydeligere. 
 
Kan der være mulighed for at 
placere Markedsdagen 
tidligere på året? 
 
Det har været svært at få 
forældre på nogle årgange til 
at engagere sig.  
 
Kan eleverne være mere 
engagerede i arrangementet. 
 
Skolen skal være tydeligere i 
kommunikationen om 
arrangementet; SB skal også 
være tydelige til at 
 
På første forældremøde skal 
der være afsat tid til 
planlægning på alle 
forældremøder. 
Oprindeligt, er  
arrangementet båret af SB. 
 
Næste skoleår: 
Det aftales, at der skal 
afholdes markedsdag på 



Bispebjerg Skole for hele 
skolen. 
 
På første forældremøde skal 
der sættes tid af til at kunne 
planlægge markedsdagen 
 
Markedsdag 2023 skal 
placeres starten af 
september 23 

9.  Forældreinddragelse 
v. Stina 

 10 
min 

SB vil gerne være mere 
synlige, og har arbejdet med, 
hvordan forældre på NFS får 
mere indsigt på skolen 
hverdag. 
 
Forældremøder;  
Det er forældrenes møder. 
Kontaktforældre må gerne 
være med til at sætte 
dagsordenen på disse. 

- Vi skal optimere 
rammerne for 
forældremøderne, 
således forældrene 
bliver mere 
inddraget. 

 
- SB kan evt. lave 

udkast til principper 
for forældremøder på 
NFS. 

 
- Der bliver inviteret til 

kontaktforældremøde 
for alle 
kontaktforældre på 
NFS d. 31.10.22. 

 
Her kan der arbejdes med 
”Gode forældremøde” 
 
SB vil gerne komme med 
nogle input til, hvad der skal 
ind i et årshjul.  



SB renskriver dette. 
 
Der er ønske om, at NFS skal 
være en attraktiv Folkeskole 
og et naturligt førstevalg af 
den lokale Folkeskole. 
 
SB havde ønske om at følge 
tal for ind og udskrivning. Det 
kommer på, på næste SB-
møde 
 
Der er fremadrettet også et 
opmærksomhedspunkt ift. 
optag af idrætselever. NFS 
ønsker, at optage til 
idrætsklasserne med en 
tredjedel fodbold, en 
tredjedel atletik og en 
tredjedel basis. Det er pt 
svært idet der generelt er få 
atletikelever, der søger. 
 
Der er en logistikproblematik 
vedr. transport af 
idrætselever til og fra 
morgentræning. Der 
arbejdes på en løsning. 

10.  Økonomi 
v. Thomas 

Se pkt 1  0 
min 

Se punkt 1 

11.  Evt. 
 
 

Rygning 
 
Regler for udlån af 
skolens lokaler 
 
Åbent Hus 8.11.22 
 
 Manglende cykler 
etc. 
 
Vikar. 

5 
min 

Det giver en negativ 
signalværdi, at børnene 
mødes om morgenen af 
rygende personale.  
Dette bliver løftet ind i MED. 
Er der andre steder 
personalet kan anvises 
rygning. 
 
Lån af skolens lokaler: 
Der skal udarbejdes en 
manual for lån af skolen og 
KKFO’ens lokaler. 
 



Der er Åbent Hus-
arrangement for kommende 
skolestartere 2023 tirsdag d. 
8.11.22. kl 17 -19 
Det vil være fint, hvis nogle 
forældrerepræsentanter fra 
SB vil deltage og fortælle lidt 
om skolen fra et 
forældreperspektiv 
 
Der er skrevet ud vedr. 
manglende cykler etc. der er 
forsvundet. TB vil prøve at 
svare på disse.  
 
Hvis det er kendt, at der er 
mange vikarer en dag, kan 
undervisningen fraviges og 
der kan arbejdes hjemmefra i 
de store klasser. 
 
Kan 2. årgang spise i 
klasserne? Nej. Af hensynet 
til personalet i Madskolen 
kan der ikke transporteres 
mad rundt i huset. 
 

12.  Punkter til kommende 
møder: 
 

Næste møde er et 
fælles 
skolebestyrelsesmøde 
i området. 
 
 
Sukkerpolitikken skal 
revurderes. 
 
Der skal arbejdes 
med principper for 
forældremøder. 

 Næste møde er Torsdag den 
24. nov. Det bliver ikke 
afholdt på NFS. Sted 
udmeldes.  
 

     

 Datoliste   Tirsdag den 10. januar 
Onsdag den 22. februar 
Torsdag den 13. april 
Tirsdag den 9. maj 
Torsdag den 1. juni   

 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 


